
Protokół Nr 96/2013 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy 

w dniu 26 czerwca 2013r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta Nidzicki- p. Grzegorz Napiwodzki, Wicestarosta- p. Lech 

Brzozowski i pozostali członkowie Zarządu w osobach: p. Janusz Kwiatek, p. Robert Radzymiński,                      

p. Waldemar Słupski oraz Skarbnik - p. Renata Mróz, Sekretarz- p. Elżbieta Bieniek , Inspektor Wydziału 

Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji - p. Jolanta Tymińska, Kierownik Wydziału Geodezji, 

Gospodarki Nieruchomościami- p. Iwona Urbanowicz. 

Posiedzeniu przewodniczył Pan Starosta - Grzegorz Napiwodzki. 

 

Porządek obrad: 

I. Wydział Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego:  

1. Upoważnienie Wicedyrektora Zespołu Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących w Jagarzewie do 

dokonywania czynności prawnych związanych z prowadzeniem Zespołu Szkół Rolniczych i 

Ogólnokształcących w Jagarzewie w granicach bieżącej działalności. 

2. Uchwała w sprawie  przyznania stypendiów dla uczniów szkół za wybitne osiągnięcia naukowe, 

sportowe i artystyczne, dla których organem prowadzącym jest Powiat Nidzicki. 

II. Wydział Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami: 

1. Informacja o wynajęciu nieruchomości przez dyrektorów jednostek powiatowych. 

2. Informacja z ARiMR Olsztyn o zmianie siedziby nidzickiego biura powiatowego. 

3. Propozycja Burmistrza Nidzicy nabycia od Gminy Nidzica gruntów, które obecnie użytkowane 

są przez jednostki Powiatowe. 

III. Wydział Budownictwa i Architektury: 

1. Wniosek o pozwolenie na wycinkę drzewa. 

IV. Wydział Finansowy: 

1. Bilans skonsolidowany Powiatu Nidzickiego za 2012 rok. 

2. Uchwała w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2013 rok. 

V. Wydział Organizacyjny i Spraw Obywatelskich: 

1. Informacja o możliwości udziału w akcji profilaktycznych szczepień ochronnych. 

 
Ad. I. 1. 

Pani Jolanta Tymińska poinformowała, że do 30 czerwca 2013 r. p. Izabela Borkowska pełni obowiązki 

Dyrektora w Zespole Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących w Jagarzewie. Po tym terminie powraca na 

stanowisko wicedyrektora. Jednak do zarządzania jednostką musi mieć stosowne upoważnienie, jako 

wicedyrektor. Zarząd jednogłośnie upoważnił p. Izabelę Borkowską do dokonywania czynności 

prawnych związanych z prowadzeniem Zespołu Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących                         

w Jagarzewie w granicach bieżącej działalności. 

 

Pani Jolanta Tymińska poinformowała, że ogłoszenie konkursu na wybór dyrektora w Zespole Szkół 

Rolniczych i Ogólnokształcących w Jagarzewie opracowane zostało na podstawie obowiązujących aktów 

prawnych. Pani Tymińska zaznaczyła, że termin składania ofert kandydatów  wyznaczono na 19 lipca br., 

ponieważ zgodnie z procedurami musi być co najmniej 14 dni na złożenie ofert od momentu opublikowania 

ogłoszenia. Wicestarosta Lech Brzozowski zapytał, kto wybierze kandydata na stanowisko dyrektora. 

Pani Jolanta Tymińska odpowiedziała, że trzeba powołać komisję składającą się z kilku osób, tj. trzech 

przedstawicieli organu prowadzącego, 2 członków kuratorium oświaty,  jeden członek z rady rodziców, rady 

pedagogicznej, związków zawodowych. Ponadto pani Tymińska proponowała, aby wybrano przedstawicieli 

organu prowadzącego. Jeśli będzie ustalony skład komisji Pani Jolanta Tymińska przygotuje uchwałę 

powołującą komisję wraz z regulaminem pracy. Posiedzenie komisji musi się odbyć nie później, niż 14 dni 

od złożenia ofert. Jeśli sprawnie byłoby to przeprowadzone, to  prawdopodobnie do końca lipca nastąpiłoby 

rozstrzygnięcie konkursu. 
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Pan Starosta zapytał czy ktoś z członów Zarządu chciałby znaleźć się w komisji. Zaproponował                  

p. Sekretarz, która uczestniczy w pracach komisji we wszystkich konkursach oraz z wydziału oświaty –                 

p. Jolantę Tymińską.  

Pan Waldemar Słupski zaproponował  na trzeciego przedstawiciela organu prowadzącego p. Janusza 

Kwiatka. 

Radny Janusz Kwiatek wyraził zgodę na pracę w komisji konkursowej. 

Członkowie Zarządu jednogłośnie poparli wybór do składu komisji konkursowej p. Elżbiety 

Bieniek,  p. Jolanty Tymińskiej oraz p. Janusza Kwiatka. 

 

Ad. I. 2 

Pani Jolanta Tymińska omówiła uchwałę w sprawie przyznania stypendiów dla uczniów szkół za wybitne 

osiągnięcia naukowe, sportowe i artystyczne, dla których organem prowadzącym jest Powiat Nidzicki. 

Dodała, że Komisja rozpatrzyła 38 wniosków i przyznała 31 stypendiów na łączną kwotę 29.800zł, z tego 23 

stypendia to stypendia naukowe (6 gimnazjalnych i 17 ponadgimnazjalnych) i 8 stypendiów sportowych 

szkół ponadgimnazjalnych. Pani Tymińska wspomniała, że aby uzyskać stypendium naukowe trzeba mieć 

średnią ocen powyżej 4,75. 

Pan Robert Radzymiński uważa, że może są zbyt rygorystyczne kryteria, ponieważ nie ma stypendiów za 

wybitne osiągnięcia artystyczne. Powiedział, że w naszym regionie jest mało konkursów recytatorskich, w 

których uczniowie mogą zaprezentować swoje umiejętności.  

Pani Jolanta Tymińska przypomniała, że stypendium artystyczne za wyjątkowe umiejętności może 

uzyskać osoba, która ma przynajmniej bardzo dobrą ocenę ze sprawowania, jest finalistą lub laureatem 

konkursów artystycznych, zaczynając od szczebla regionalnego. Pani Jolanta Tymińska powiedziała, że 

uczniowie, którzy uzyskali stypendium naukowe to także osoby biorące udział w wielu konkursach 

artystycznych, nazwiska się powtarzają. 

Członkowie Zarządu jednogłośnie podjęli uchwałę Nr 292/2013 w sprawie przyznania stypendiów dla 

uczniów szkół za wybitne osiągnięcia naukowe, sportowe i artystyczne, dla których organem 

prowadzącym jest Powiat Nidzicki 

 

Salę obrad opuściła pani Jolanta Tymińska, a dołączyła pani Iwona Urbanowicz. 

 

 

Ad. II.1 

Pani Iwona Urbanowicz poinformowała, że wpłynęło pismo Burmistrza Nidzicy z propozycją sprzedaży 

powiatowi gruntów, które są niezbędne do obsługi budynku tzw. „Baszty” ( niecały ar) i Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących (ok. 60 m). 

Pan Starosta Grzegorz Napiwodzki powiedział, że powinniśmy dowiedzieć się, jaką kwotę Gmina 

Nidzica będzie chciała uzyskać za te grunty. 

Pani Iwona Urbanowicz odpowiedziała, że grunty stanowią małą powierzchnię, więc cena nie powinna 

być wysoka. Uważa, że gmina sprzeda je z bonifikatą, gdyż nieruchomości będą wykorzystywane na cele 

publiczne. Proponowała wystąpić do Burmistrza o udzielenie bonifikaty przy zakupie w wysokości 99%. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie przychylili się do propozycji nabycia w/w gruntów z 99 % 

bonifikatą. 

 

Ad. II.2 

Pani Iwona Urbanowicz przedstawiła pismo Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa 

informujące o zamiarze rozwiązana umowy najmu na pomieszczenia w internacie na ul. Wyborskiej w II 

półroczu 2014 r. Agencja w drodze przetargu będzie szukać nowego lokalu, ponieważ obecny jest już za 

mały. Umowa została zawarta pomiędzy Agencją a ZSZiO na 10 lat  - do 31 grudnia 2016 r. Agencja ma 

prawo rozwiązać umowę z 6-ciomiesięcznym okresem wypowiedzenia, przy zaistnieniu określonych w 

umowie przesłanek. Zacytowała zapisy umowy, z których wynika, że Agencja może to zrobić w dowolnym 
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momencie, bez negatywnych skutków prawnych. Jeśli wypowiedzenie nastąpi w 2014 r., powiatowi 

pozostanie do spłaty 75.217 zł  z tytułu nakładów Agencji poniesionych na przystosowanie lokalu do swojej 

działalności. Dotychczas koszty te odliczane były miesięcznie od czynszu wnoszonego przez Agencję. Bez 

względu na to, która strona rozwiąże umowę, koszty te musi powiat zwrócić Agencji. Zarząd stwierdził, że 

podpisana niegdyś umowa nie zabezpiecza interesów szkoły i nie zawiera amortyzacji.  

Pan Starosta stwierdził, że można tylko ubolewać, że taką umowę podpisano i próbować coś 

wynegocjować.   

Zarząd  Powiatu uważa, że podpisując umowę brano pod uwagę cele i zadania, jakie Agencja ma spełniać 

względem rolników. Lokal został wyremontowany na potrzeby Agencji. W tej sytuacji przystosowanie 

przejętego lokalu do realizacji prowadzonych przez powiat zadań będzie wymagało od nas dokonania 

szeregu niezbędnych prac. Zarząd proponował przed rozwiązaniem umowy ustalenie szczegółowych zasad 

przejęcia lokalu, które będą satysfakcjonowały obie strony. 

 

Ad. II. 3. 

Pani Iwona Urbanowicz przekazała informację o wynajęciu nieruchomości przez dyrektorów jednostek 

powiatowych. Dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących w Nidzicy poinformował, że w 

lipcu zawrze umowę najmu  pokoi w internacie dla 20 osób za kwotę 518,60 zł. Natomiast Dyrektor Liceum 

Ogólnokształcącego poinformował o wynajmie na 35 godzin sali lekcyjnej w dniach 1-5 lipca. Koszt jednej 

godziny będzie wynosił 25 zł. 

Zarząd przyjął informacje do wiadomości. 

 

Salę obrad opuściła Pani Iwona Urbanowicz. 

 

Ad. III. 

Pan Wicestarosta Lech Brzozowski przedstawił zasadność wycinki drzewa znajdującego się przy 

parkingu Starostwa Powiatowego w Nidzicy.  

Zarząd postanowił wystosować wniosek do Burmistrza Nidzicy o wydanie zezwolenia na wycinkę 

obumarłego drzewa na działce nr 8/1 w obrębie nr 5 w  Nidzicy, rosnącego w bliskiej odległości od parkingu 

i stanowiącego zagrożenie dla bezpieczeństwa użytkowników parkingu i ich mienia.  

 

Ad. IV. 1. 

p. Renata Mróz omówiła bilans skonsolidowany Powiatu Nidzickiego za 2012 rok. Uwag i pytań nie było. 

Zarząd podpisał  bilans skonsolidowany Powiatu Nidzickiego za 2012 rok w przedstawionym 

brzmieniu. 

 

Ad. IV. 2. 

p. Renata Mróz omówiła wnioski finansowe o zmiany w budżecie powiatu na rok 2013: 

1) przesunięcie kwoty 369 zł w ramach budżetu Starostwa Powiatowego: zmniejszenie rozdziału 75020                 

§ 4300, a zwiększenie w tym samym rozdziale § 4480 w celu zabezpieczenia środków na regulowanie 

należności z tytułu podatku od nieruchomości w związku z nabyciem prawa użytkowania wieczystego 

działki od Gminy Nidzica. Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie; 

2) rozdysponowanie kwoty 29.800 zł w Starostwie Powiatowym w rozdziale 85415 § 3240 na stypendia dla 

uczniów, zmniejszenie i zwiększenie środków proponuje się wg ustaleń komisji stypendialnej,                           

z wyszczególnieniem: 6.000 zł dla Zespołu Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących, 20.000 zł dla 

Zespołu Szkół Ogólnokształcących, 1.800 zł dla Zespołu Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących oraz 

2.000 zł dla Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego. Zarząd rozpatrzył wniosek 

pozytywnie; 

3) Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego wnioskuje o zmniejszenie i zwiększenie wydatków na 

łączną kwotę 1 142,62 zł w dziale 710 rozdziale 71015 § 4440 o kwotę 622,62 zł oraz § 4480 o kwotę 520 

zł, a zwiększenie § 4430 o kwotę 132 zł, § 4210 o kwotę 461,71 zł oraz § 4400 o kwotę 548,91 zł. 

Zmniejszenie wydatków wynikło ze zmniejszenia etatów w bieżącym roku, co wpłynęło na mniejsze 
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naliczenie odpisu, jak również na nie obciążenie w br. podatkiem od nieruchomości. Jednostka wnioskuje 

o zwiększenie wydatków na większe naliczenie składki PZU na samochód służbowy i opłatę czynszu, jak 

również konieczność zakupu wyposażenia Inspektoratu. Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. 

Powyższe wnioski ujęte zostały w uchwale Nr 293/2013 Zarządu Powiatu w Nidzicy w 

sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2013, którą podjęto jednogłośnie. 

 

Ad. V. 

Pani Elżbieta Bieniek przedstawiła pismo członka Zarządu Województwa Warmińsko- Mazurskiego, 

Witolda Wróblewskiego w sprawie możliwości wzięcia udziału w akcji profilaktycznych szczepień 

ochronnych dziewczynek w wieku do 12 lat przeciwko wirusowi brodawczaka ludzkiego (HPV), 

wywołującego raka szyjki macicy.  Aby wziąć udział w projekcie trzeba stworzyć kampanię. Pani Elżbieta 

Bieniek poinformowała, że dzwoniła do Urzędu Marszałkowskiego, aby dowiedzieć się więcej na temat 

tych szczepień. Jeśli byłaby taka wola powiatu, można by było wspólnie z gminami opracować program. 

Zadanie to kosztowałoby powiat ok. 30-40.000 zł. Szczepionki aby spełniły swój cel muszą być trzy. Seria 

kosztuje ok. 1.500 zł  dla  jednej osoby. 

Pan Robert Radzymiński powiedział, że są różne opinie lekarzy w sprawie szczepionek (HPV). 

Pani Elżbieta Bieniek powiedziała, że w internecie  jest wiele wiadomości dotyczących szczepień. Aby 

można było realizować program, trzeba by było opracować program powiatowy szczepień ochronnych 

dziewcząt w wieku 12 lat przeciwko wirusowi brodawczaka ludzkiego (HPV), przeprowadzić kampanię, 

nawiązać kontrakty z lekarzami i z punktami szczepień. Większość programów profilaktycznych 

przeprowadzanych jest na południu Polski, najwięcej w woj. śląskim - 130. Natomiast w naszym regionie 

mało się ich realizuje. Z zasięgniętych informacji na temat samej szczepionki wynika, że lekarze mają 

odmienne stanowiska. Jedni odradzają szczepienia, ponieważ są nowością na rynku i potrzeba kilkunastu lat, 

aby można było wydać opinię czy są skuteczne. Natomiast są przypadki, że po szczepieniu nastąpiły 

problemy zdrowotne.  

Pan Robert Radzymiński poinformował, ze kilka lat temu konsultował się ze wyspecjalizowanymi 

lekarzami, którzy uważają, że szczepionki nie dają 100% pewności, że nie będzie żadnych skutków 

ubocznych. Zastanawia się dlaczego Zarząd Wojewódzki nie podjął działań sam, tylko chce aby inne 

organizacje wzięły udział w tej akcji. Nie chciałby namawiać rodziców, ponieważ szczepionki jeszcze nie są 

sprawdzone. Nie chce brać odpowiedzialności za ewentualne negatywne ich skutki. Uważa, że rodzice 

indywidualnie powinni decydować, czy chcą zaszczepić swoje dzieci. 

Pan Janusz Kwiatek uważa, że taka propozycja powinna być przedstawiona przez środowisko lekarskie. 

Pani Elżbieta Bieniek wspomniała, że przed przystąpieniem do akcji profilaktycznej Starostwo Powiatowe 

musiałoby stworzyć projekt kampanii, z którym wiążą dodatkowe  koszty. 

Pan Waldemar Słupski powiedział, ze wolałby aby została zorganizowana akcja szczepień przeciwko 

boreliozie. Choroba ta dotyka głównie naszych mieszkańców, a wśród leśniczych jest to choroba zawodowa. 

Dodał, że zbyt mało wie na temat szczepień przeciwko wirusowi brodawczaka ludzkiego, żeby nad tym 

głosować. 

Zarząd Powiatu zgodnie stwierdził, że jest potrzeba realizacji takich programów, ale ze względu 

na trudną sytuację finansową samorząd nie jest w stanie się ich podjąć.  

Wobec wyczerpania porządku, Pan Starosta zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu. 

Na tym protokół zakończono. 

 

              Protokołowała: 

 

      Inspektor                                                                         Przewodniczący Zarządu 

/ - / mgr Małgorzata Wojtaszewska                                        / - / Grzegorz Napiwodzki 
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                                                                                     Z- ca Przewodniczącego Zarządu 

                                                                                     / - / Lech Brzozowski 

                                                                                          Członek Zarządu 

                                                                                     / - / Robert Radzymiński 

                                                                                           Członek Zarządu 

                                                                                     / - / Waldemar Słupski 

                                                                                                 Członek Zarządu 

                                                                                            / - / Janusz Kwiatek 


